

Le français à suivre



At-Large Representative | Conseiller général :

Council Nomination 2025 *Nomination du Conseil 2025*

Anand Lila, EIT

Statement of intent: As a registered Engineer-in-Training (EIT) with a passion for both engineering and community engagement, I am enthusiastic about applying for the Member-at-Large position with APEGNB. My academic background in civil engineering, along with practical experience, has given me a well-rounded perspective on the challenges and opportunities within our profession.

During my time at NBCC, I served as a class representative and ran as a candidate for student body president, which honed my leadership and advocacy skills. In addition, I have been actively volunteering with organizations such as Moncton Cares, the Indo-Canada Association (ICA), and the Gujarati Samaj New Brunswick (GSNB), where I've gained experience in event coordination and community service.

I am driven to contribute to the engineering profession by promoting innovation, ethical practices, and professional development. As a Member-at-Large, I would be committed to representing the diverse needs of our membership, ensuring that APEGNB continues to support and advance the careers of its members while fostering a strong sense of community.

Biography: *Anand Lila is a registered Engineer-in-Training (EIT) with a Bachelor's Degree in Civil Engineering and a Diploma in Civil Engineering Technology. Since November 2024, he has been volunteering as an Auditor-in-Training with Technology Accreditation Canada (TAC), contributing to the evaluation and improvement of engineering education standards across Canada.*

Anand has consistently demonstrated a commitment to leadership and community engagement.

At NBCC, he served as a class representative and ran as a candidate for student body president, experiences that helped him develop strong advocacy and organizational skills. Beyond his academic achievements, Anand has been an active volunteer for several community organizations. He has been contributing to the Indo-Canada Association (ICA) since 2019, Moncton Cares since 2021, and the Gujarati Samaj of New Brunswick (GSNB) since 2022. Through these roles, he has gained extensive experience in event coordination, community service, and fostering cultural connections within diverse groups.

Anand is passionate about fostering innovation, upholding ethical standards, and promoting professional development within the engineering profession. As a candidate for the Member-at-Large position with APEGNB, he is committed to representing the diverse perspectives and needs of the organization's members. He aims to advance the careers of engineering professionals while nurturing a sense of community and collaboration across the province.

Anand Lila, MS

Déclaration d'intention : En tant qu'un membre stagiaire (MS) passionné à la fois par l'ingénierie et l'engagement communautaire, je suis enthousiaste à l'idée de poser ma candidature au poste de conseiller général de l'AIGNB. Ma formation universitaire en génie civil, ainsi que mon expérience pratique, m'ont donné une perspective bien équilibrée sur les défis et les opportunités au sein de notre profession.

Pendant mon séjour au CCNB, j'ai été délégué de classe et candidat à la présidence du corps étudiant, ce qui m'a permis d'affiner mes compétences en matière de leadership et de défense des intérêts. De plus, j'ai fait du bénévolat auprès d'organismes tels que Moncton Cares, l'Association Inda-Canada (ICA) et le Gujarati Samaj New Brunswick (GSNB), où j'ai acquis de l'expérience dans la coordination d'événements et le service communautaire.

Je suis déterminé à contribuer à la profession d'ingénieur en encourageant l'innovation, les pratiques éthiques et le développement professionnel. En tant que conseiller général, je m'engage à représenter les divers besoins de nos membres, en veillant à ce que l'AIGNB continue de soutenir et de faire progresser les carrières de ses membres tout en favorisant un fort sentiment d'appartenance à la communauté.

Biographie : *Anand Lila est un membre stagiaire agréé (MS), titulaire d'une permis en génie civil et d'un diplôme en technologie du génie civil. Depuis novembre 2024, il est bénévole en tant qu'auditeur en formation auprès de Technology Accreditation Canada (TAC), contribuant à l'évaluation et à l'amélioration des normes de formation en ingénierie à travers le Canada. Anand a toujours fait preuve de leadership et d'engagement communautaire.*

Au CCNB, il a été représentant de classe et s'est présenté comme candidat à la présidence des étudiants, des expériences qui l'ont aidé à développer de solides compétences en matière de défense des intérêts et d'organisation. Au-delà de ses réalisations académiques, Anand a été un bénévole actif pour plusieurs organisations communautaires. Il contribue à l'Indo-Canada Association (ICA) depuis 2019, à Moncton Cares depuis 2021 et au Gujarati Samaj of New Brunswick (GSNB) depuis 2022. Grâce à ces rôles, il a acquis une vaste expérience dans la coordination d'événements, le service communautaire et la promotion de liens culturels au sein de divers groupes.

Anand est passionné par la promotion de l'innovation, le respect des normes éthiques et la promotion du développement professionnel au sein de la profession d'ingénieur. En tant que candidat au poste de conseiller général de l'AIGNB, il s'engage à représenter les divers points de

Le français à suivre

vue et besoins des membres de l'organisation. Il vise à faire progresser la carrière des professionnels du génie tout en favorisant un sens de la communauté et de la collaboration dans toute la province. Comme un membre de l'AIGNB, il s'engage à représenter les divers points de vue et les besoins des membres de l'organisation. Il souhaite faire progresser la carrière des professionnels du génie tout en favorisant un sentiment d'appartenance et de collaboration dans toute la province.